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Hoi

Ook handig om te hebben.IEE eeit hem al wel.

Hebje nog iets vernomen over de rivm opdracht? Die moet lijkt me wel voor 1 januari rond zijn ...

Je zou daar nog even achteraan gaan

Gri RP
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Verzonden: donderdag 24 december 2020 13:50

Aan: [INEEEDNN)BEEEDM© minvws.ni>
Onderwerp: FW: Reactie op nota opties BionTech/Pfizer

fyi

Verzonden: donderdag 24 december 2020 13:46

Aan: 5.1.2e ) <BEERECIN@ minvws.nl>; , minvws.nl>

CC 5.1.2e ) <BECHE-CIN @ minvws.nl>; minocw.nl

Onderwerp: RE: Reactie op nota opties BionTech/Pfizer

7%

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INCEETR) IEE viv.
Datum: donderdag 24 dec. 2020 1:37 PM

(@minvws.nl>
)BEEiv 1. IEEE Gino) EERE @inoc. ol.INEKETRD

Onderwerp: Reactie op nota opties BionTech/Pfizer

EIEN
stukje risicoaversie tav de aankopen van vaccins! Ik bedoel: laat het
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huidige budget van 700 mln nimmer belemmerend zijn op het vraagstuk zullen we een parti] vaccins al dan niet

aanschaffen. Mijn simpele afwegingskader tav vaccins 1s zorg dat je achteraf nooit spijt krijgt dat je een bepaalde parti)
hebt laten liggen (gegeven dat er natuurlijk altijd scherp onderhandeld moet worden en zo). Dan maar het risico dat je een

parti) teveel aanschaft. Ik weet dat dit wellicht niet de reactie 1s die je had verwacht van de penningmeester, maar 1s denk

ik wel een reactie die jou cf ER cxtra comfort geven en tunnel mijn reactie desgewenst rustig door naar Hugo
mocht dat in jullie ogen helpen (volgens heeft Hugo precies hetzelfde afwegingskader maar dan kan hij ook zeggen dat

alle neuzen dezelfde kant op staan).
In bijgevoegde nota mag deze notie (ook fez vindt dat we niet het risico moeten lopen dat we achteraf spijt hebben een

party) te hebben laten liggen) prima worden opgenomen. En mocht er inderdaad meer nodig zijn dan de geraamde 700 (die
tot stand kwam in een 5 minuten durende telefonische wild calculating quess tussen mij IEEEdan gaan we

dat bij de collega’s van minfin regelen EXEen ik zitten daar klaar voor!

Enige punt waar ik steeds voor waarschuw 1s dat ALS het nodig is om een nieuwe verplichting aan te gaan en

DAARMEE de totale verplichtingen het in de begroting opgenomen bedrag te boven gaan (NB ik begrijp dat daar nog

geen sprake van is) dat we dan voorafgaand aan het aangaan van die verplichting een gewijzigde begroting naar het

parlement sturen (anders gaat de Algemene Rekenkamer zeggen dat we niet aan onze informatieplicht resp budgetplicht
richting parlement hebben voldaan). Maan dat komt wel goed volgens mij.

Beginjanuari overleg prima en hou vooral ook mijn Coronabestrijderfaldlsteeds goed ingesloten dan komt alles goed,

Fijne dagen ook. | EES

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [BEMJERE @minvws.nl>
Datum: donderdag 24 dec. 2020 12:57 PM

Aan:

Kopie:

Onderwerp: FW: nota opties BionTech/Pfizer

+IEEE

Bijgaand een nota aan Hugo over vaccin-aankoop.

(@minvws.nl>
minvws.nl>,IEEE @minocw.nl @minocw.nl>

Dat proces is grillig. We gaan verplichtingen aan, maar weten niet of die ook tot afname en financiéle verplichtingen leiden.

Bovendien is er in een vroeg stadium rond dit proces, een bedrag van 700 miljoen euro hiertoe gereserveerd.

Ook dat bedrag was gebaseerd op veel aannames.

In bijgaande nota lees je dat als alle overeenkomsten tot afnames gaan leiden, we met een tekort komen te zitten van € 110

miljoen.

Tegelijk geef ik aan dat het verre van zeker is of dat zo zal zijn en dat we er dzarom nu niet voor kiezen om extra budget te

vragen voor deze mogelijke aankoop van extra opties BionTech/Pfizer.

Op dit moment hebben we zelfs nog geen cent van de 700 miljoen uitgegeven (behoudens de optopping van het ESI-budget).

Dit heb ik ook zo met [JEEZ besproken.

maar |EXE)vind jij hier vast ook wat van.

Mijn voorstel zou zijn om een overleg met je in te plannen na de kerstvakantie, om alle (financiéle) aspecten van dit aankoop-
proces door te spreken.

Mocht je nu reeds vragen hebben, bel me dan gerust.

Groet,
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Directie Internationale Zaken

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Parnassusplein 5 | Den Haag|

Tel 5.1.2e

Email: minvws.nl

Verzonden: donderdag 24 december 2020 12:42

aan:EENSEE© inves n>;IESE SEE minvws.n>
Onderwerp: nota opties BionTech/Pfizer

IER

Bijgaande nota zit in Marjolein.

Op verzoek varstuur ik hem je cok onderhands door, om voor te leggen aan Hugo.

Groet

Directie Internationale Zaken

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Parnassusplein 5 | Den Haag|

emai: | EEE@minvwsnl


